
Vážení akademici, milí studenti, 

Jmenuji se Tibor Sojka a již 5. rokem jsem studentem FAI.  
Vystudoval jsem obor ITA a nyní pokračuji 2. rokem na UI. 

Už jako student Gymnázia v Moravském Krumlově jsem se aktivně 
podílel na propagačních či tvůrčích činnostech školy. Na stejné škole 
jsem působil i ve studentském parlamentu jako jeho člen, později také 
jako předseda. Z této funkce jsem se snažil mimo jiné o posílení 
komunikace mezi studenty a vedením školy, a také o její modernizaci  
a konkurenceschopnost. 

Těchto zkušeností bych rád využil i v případě zvolení do 
Akademického senátu FAI. Vzhledem k současnému studiu 
pedagogiky je mým cílem například modernizace některých 
výukových metod a nástrojů, efektivní používání digitálních 
technologií a úprava systému pedagogické evaluace. 

V minulém období jsem se rozhodl nekandidovat kvůli pocitu 
nedostatečné znalosti vysokoškolského prostředí a nedostatku 
informací. Ačkoliv jsem momentálně studentem posledního ročníku 
navazujícího studia, věřím, že se mi pro moji vizi podaří najít v AS 
podporu a pokud bych ve studiu dále nepokračoval, zastoupil by mě 
náhradník, se kterým bych rád spolupracoval i po zbytek volebního 
období. 

Děkuji za Vaši podporu a přeji mnoho úspěchů. 
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